
MØTEREFERAT
Møtet gjelder Samarbeidsutvalg (SU)  Nidarvoll barnehage (barnehagedelt)

Dato og tid 23.03.2022 kl. 1700-1730

Sted Nidarvoll bhg

Deltakere Linn Monica L. Pedersen, Kenneth B Aasegg, Kristin Hagen Olsen, Mari R Nyheim og
Unni Rotbakken

Referent Unni Rotbakken

Forfall

Viser til nye retningslinjer for struktur og gjennomføring av brukerrådsmøter.
Nidarvoll og Sunnland barnehager har justert organiseringen i tråd med nye presiseringer fra Fylkesmannen.

Aktuelle saker på hver barnehage kan tas opp i dette barnehagedelte brukerrådsmøtet. Er det saker som
kommer frem som trenger ytterligere behandling, legges det plan for hvordan dette skal behandles.
Aktuelle felles saker løftes opp i felles brukerråd.

Sak/spørsmål Beskrivelse av saken og eventuelle vedtak Status sak- eks
- ferdig

behandlet
- behandles på

neste møte
- løftes til felles

brukerråd for
enheten

SAK 1:
Godkjenning av
referat fra møte
26.01.2022

Referatet ble godkjent

SAK 2: Grind og
gjerde ved
småbarn +
skygge-
mulighet på
sommer

Nå fått svar fra vedlikeholdsplanlegger, om at vi får dekket kostnader
på dette. Skyggemulighet blir sett på nærmere sommeren, mens
grind/gjerde blir bestilt så fort som mulig.

- de tenker å få det gjort før sommeren

Ferdigbehandlet

SAK 3:
Byggeprosjekt
på
naboeiendom i
Njords veg 51

Info om byggestart på nabotomt: Barnehagen har vært med på
oppstartsmøte, for å sikre dialog rundt tiltak for å redusere
belastninger knyttet til støy, støv og trafikkutfordringer.
Gått fint for barnehagen så langt.

Blitt mindre bråk enn vi var redd for.
Forberedt på at vi må gjøre tilpasninger rundt soving på småbarn
også til høsten når det skal settes opp nye bygg.

Ferdigbehandlet

https://drive.google.com/file/d/1VQ8HPuN4VvBM8v-SMlNcawKIN6U9cpiR/view?usp=sharing
https://www.trondheim.kommune.no/globalassets/10-bilder-og-filer/01-barnehager/barnehager-n-s/nidarvoll-og-sunnland-barnehager/brukerrad/motereferat/2022/nidarvoll-bhg---referat-barnehagedelt-su-mote-26.01.2022.pdf
https://www.trondheim.kommune.no/globalassets/10-bilder-og-filer/01-barnehager/barnehager-n-s/nidarvoll-og-sunnland-barnehager/brukerrad/motereferat/2022/nidarvoll-bhg---referat-barnehagedelt-su-mote-26.01.2022.pdf


SAK 4:
Ønske om mer
utfordringer i
dalen

Oppfølging fra sist møte - status og videre plan:

Etter at tuntreet måtte felles har vi mistet litt utfordringer for de
barna som søker litt mer spennende aktiviteter som klatring
Ansatte ønsker også at vi kunne tilbudt mer variasjon for leken nede
i dalen.

I første omgang jobbes det nå med å få satt opp noen små lekehus i
tre og muligens en slags klatrevegg i dalen.

FAU samarbeider med ansatt Knut Granås om å drive dette fremover
utover våren.

Ferdigbehandlet i
samarbeidsutvalget
Følges opp av FAU

SAK 5 Ønske fra ansatte på småbarn om å kunne *skille* av småbarn og
storbarn på uteområdet.

Spesielt ønskelig på ettermiddagene når alle barna er ute, og ved
oppstart av nytt barnehageår på høsten.
Mange barn å ha oversikt over ved henting når alle 5 gruppene er
ute.

Noe permanent fysisk skille mellom ulike arealer er ikke aktuelt
Alternative løsninger kan være:

- Male opp igjen streken
- Bruke kjegler og bånd eller grovt hampetau som vi gjorde

under kohortinndeling
- Mari foreslår dette for ansatte på småbarn, så

videreformidles det på morgenmøte til ansatte på storbarn.

Ferdigbehandlet

SAK 6 Ønske om huske utenfor småbarn.

Mulig et stativ  kan settes opp i sandbassenget utenfor småbarn?
Der de nå har et lite tuntre og klatrehus?
Strenge krav til fallunderlag og avstand til kanter.

Fremme dette som ønske ved neste vedlikehold?

SAK 7 Opplysning av uteområdet på kveldstid mulig?

Forslag om flomlys som slår seg på ved bevegelse for å forhindre
oppsamling av ungdom på kveldstid
Ligger periodevis igjen mye søppel etter dem på mandag morgen

Bolte fast utebordene slik at de ikke flyttes rundt på?
Tas opp på morgenmøte for Nidarvoll førstkommende mandag

SAK 8 Fysiotjenesten skal flytte og har noe utstyr som de kan gi bort.

-Ribbevegger?
Må i så fall ta hensyn til at yngste ikke kommer opp uten tilsyn
Yogamatter er veldig aktuelt!
Tas opp på morgenmøte for Nidarvoll førstkommende mandag, og
gir beskjed til Kenneth om eventuelle ønsker.

Ferdigbehandlet



SAK 5: Dialog
rundt arbeidet


